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Zápis z jednání VV dne 31. 5. 2024 – 05b/2024 

Hotel Avanti Brno  
 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Václav Culka, Jan Kovář, Lukáš 

Dolejš, Martin Musil, Jiří Dufek, Petr Musil 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek (od 17:20), Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, 

Petr Chvojka, Veronika Jelínková, Jakub Borovský 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním 

Ověřovatelé:  Václav Culka, Jan Kovář 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

Zahájení: 16:23 

Ukončení: 20:39 

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 05/2024 a programu jednání 05b/2024 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 

5) Vývoj v politických záležitostech  

6) Informace ze sekretariátu 

7) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 

8) Valná hromada 

9) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

10) Návrh nominace mezinárodních rozhodčích a observerů IFF na období 2025/2026 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. 

ligy mužů v sezóně 2023/2024 

41) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

42) Roční zpráva stavu medializace elitních soutěží a florbalu obecně v externích médiích 

43) Seznam rozhodčích a delegátů pozvaných na celostátní školení pro sezónu 2024/2025 

44) Informace z krajských VH 
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AD 1) Schválení zápisu z VV 05/2024 a programu jednání 05b/2024 

 

Viz výše   

 

Usnesení č. 01/05b/24: VV 

- schvaluje zápis z jednání VV 05/2024 

- schvaluje program jednání VV 05b/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 05b/2024 V. Culku a J. Kováře 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Usnesení 08/04/24 a 13/05/24 nebyla prozatím splněna. 

 

Usnesení č. 02/05b/24: VV 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

 

KR – komise jednala 28. 5. telekonferenčně; hlavním bodem byl předkládaný materiál Realizační 

tým žen a realizační tým mužů U23. 

 

Ostatní komise nejednaly. 

 

V rámci bodu byl předložen materiál Realizační tým reprezentace žen a reprezentace mužů U23. 

Členové VV krátce debatovali. 

 

Usnesení č. 03/05b/24: VV 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí materiál Realizační tým reprezentace žen a 

reprezentace mužů U23 

 

 

AD 04) PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 
 
P. Musil za KRO předložil materiál k vyhodnocení Budování pozice florbalu v ČR za sezónu 

2023/2024 a zprávu se základními informacemi k novému ročníku včetně návrhu oddílů ke schválení 

do PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu na sezónu 2024/2025. Materiály detailně okomentoval 

a členové následně VV diskutovali. Střet zájmů při schvalování deklarovali M. Musil, V. Culka a T. 

Pacák. 
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Detailnější informace a nastavení k pilířům Budování pozice florbalu v ČR předloží KRO v některém 

z následujících jednání VV. 

 

Usnesení č. 04/05b/24: VV 

- schvaluje návrh rozdělení finančních prostředků v rámci Budování 

pozice florbalu v ČR 2023/2024 

- schvaluje navržené oddíly do PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a 

florbalu na sezónu 2024/2025 včetně 4 oddílů s akčním plánem 

- ukládá informovat dotčené subjekty o schválené finanční podpoře 

v rámci Budování pozice florbalu v ČR 2023/2024 

- ukládá informovat dotčené subjekty o schválení přijetí do PP3 – 

Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 2024/2025   

Zodpovídá: P. Musil Termín: 10. 6. 2024 

 

 

AD 05) Vývoj v politických záležitostech 

 

T. Frank informoval o upozornění NSA na problematiku v rámci dotace Můj klub, kdy NSA řeší 

duplicitu u cca (1650 záznamů), tedy že hráči jsou hlášeni za více subjektů (oddílů). Vysvětlil další 

postup ČF v práci s evidencí sportovců v Rejstříku sportu a poukázal na nutnost informovat 

florbalové hnutí. Dále bylo doplněno, že NSA bude data subjektů kontrolovat i zpětně a pro tyto účely 

NSA slouží na prokřížení evidence sportovců a trenérů dodaných ze strany ČF do Rejstříku sportu. 

Danou problematiku členové VV obsáhle diskutovali. 

 

Usnesení č. 05/05b/24: VV 

- bere na vědomí informace ohledně upozornění ze strany NSA 

týkajících duplicity osob v rámci dotace Můj klub 

- bere na vědomí informace ohledně prokřížení seznamů sportovců a 

trenérů v Rejstříku sportu pro potřeby kontroly ze strany NSA v jejich 

dotačních výzvách 

 

 

AD 06) Informace ze sekretariátu 

 

Byly předloženy aktuální informace ze sekretariátu. Z. Mlčoušek informoval o stavu přihlášek do 

soutěží. Po uzavření je přihlášeno 2599 družstev, tj. nárůst o 59 družstev. Z toho je 30 nových 

družstev v ženské složce, primárně v mladších kategoriích dívek. Pokles v kategorii juniorek o 1 

družstvo. Naopak nárůst je v kategorii dorostenek, a to o 5 družstev. Regionálně největší nárůst je 

v počtu 35 v krajích JM+ZL, další nárůst je v regionu KV+PL a dále ÚS+LB. V oblasti elitních 

soutěžích dále informoval o stavu v Livesport Superlize – chybí BA – informace budou následovat 

v další části programu jednání. Extraliga žen – přihlášeno 11 družstev; Start98 nepřihlásil; byl 

osloven Chomutov, který bude dávat vyjádření v nejbližších hodinách po jednání VV. Do CE soutěže 
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juniorů 31 přihlášených družstev, u 1. ligy dorostenců 59 družstev. Bude doplňovaná Divize (6 

družstev), což je obvyklý stav každý rok, v celkovém počtu 60 družstev to není nic neočekávaného, 

většinově se do Divize nepřihlašují postupující z regionálních soutěží. Členové VV se dále dotazovali 

a Z. Mlčoušek jim odpovídal dle současného stavu. 

 

D. Novák shrnul aktuální stav v problematice Black Angels a jejich odvolání k ORK a Z. Mlčoušek 

doplnil. Členové obsáhle diskutovali danou situaci s ohledem na rozhodnutí ORK, přičemž VV 

disponoval i podrobným právním výkladem. Ten řešil zejména příslušnost odvolacího orgánu 

konkrétně v rámci licenčního řízení, kde aktuálně může mít ČF neshodu, kdo je druhoinstančním 

odvolacím orgánem. Členové VV se znalostí právního výkladu konstatovali, že pokud ORK uznala 

svoji příslušnost k odvolání a dokonce i rozhodla a také doporučila uvést legislativu ČF do souladu 

je nutné znát její právní výklad. Panovala všeobecná shoda na co nejrychlejší analýze případného 

legislativního nesouladu mezi řády ČF a dle její povahy zahájit jejich úpravu.  T. Frank ještě poukázal 

na nutnost potvrzení, že oddíl vyřešil vedení účetnictví a aktuálně má vše v pořádku, protože jinak 

nebude umožněno čerpat podporu z grantu MHMP. 

 

Dále D. Novák informoval členy VV o komunikaci s předsedou ORK, která se týkala nedodané 

zprávy ORK pro VH, která dle dohody s ORK a především statutu ORK, měla být dodána 30 dní 

před VH tj. 2. 5. 2024 a tudíž nebyla zařazena do podkladů (složky) pro delegáty VH. Předseda ORK 

nevysvětlil, proč nedodal projednanou zprávu ORK pro potřeby VH v písemné formě tak jak ORK 

předepisuje její statut.  

 

Usnesení č. 06/05b/24: VV 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o stavu přihlášek do soutěží 

- ukládá připravit vstupní analýzu případné změně legislativy 

s ohledem na licenční řízení 

Zodpovídá: D. Novák, T. Frank Termín 31.08.2024 

- ukládá s ohledem na závěry vstupní analýzy připravit případnou 

změnu stanov 

Zodpovídá: D. Novák, T. Frank Termín 31.12.2024 

- bere na vědomí informace o odvolání Black Angels proti rozhodnutí 

VV 

- bere na vědomí informace o komunikaci prezidenta a předsedy 

ORK ohledně nedodané Zprávy ORK 

 

 

AD 07) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 

 

P. Musil za KRO předložil aktualizovaný program Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV 

s prezidentem a VV ČF, které proběhne 1. června 2024 v Brně. 
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Usnesení č. 07/05b/24: VV 

- bere na vědomí aktualizovaný program Setkání hejtmanů jednotlivých 

krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 

 

 

AD 08) Valná hromada 

 

D. Novák a T. Frank předložili materiály pro 26. valnou hromadu, a to prezentaci o činnosti komisí a 

prezentaci Programů podpory. Dále byly předloženy doplňující informace k průběhu VH. 

 

Usnesení č. 08/05b/24: VV 

- bere na vědomí prezentaci o činnosti komisí 

- bere na vědomí prezentaci Programů podpory 2024 

- bere na vědomí informace k průběhu VH 

 

 

AD 09) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil materiál Koncepce elitního florbalu a medializace a požádal o 

odklad na říjnové jednání. 

 

Usnesení č. 11/05b/24: VV 

- schvaluje odklad bodu na říjnové jednání 

 

 
AD 10) Návrh nominace mezinárodních rozhodčích a observerů IFF na období 2025/2026 

 
P. Galasovský za KRD předložil materiál Návrh nominace mezinárodních rozhodčích a observerů 
IFF na období 2025/2026. Krátce okomentoval. 
 

Usnesení č. 12/05b/24: VV 

- schvaluje materiál Návrh nominace mezinárodních rozhodčích a 

observerů IFF na období 2025/2026 

 
 
Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, 

Extraligy žen, 1. ligy mužů v sezóně 2023/2024 

 

P. Chvojka za KEFAM předložil materiál Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu 

Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. ligy mužů v sezóně 2023/2024. Krátce okomentoval. V projektu 

Extraligy žen došlo ke značnému přečerpání alokovaného rozpočtu. Oddílům budou odměny 

vyplaceny v plné výši v rámci rozvoje nejvyšší elitní ženské soutěže.  
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Usnesení č. 40/05b/24: VV 

- bere na vědomí materiál Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o 

průběhu projektu Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. ligy mužů v 

sezóně 2023/2024 

 

 

AD 41) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Zpráva o průběhu ligových soutěží. Z. Mlčoušek zprávu krátce 

okomentoval. 

 

Usnesení č. 41/05b/24: VV 

- bere na vědomí materiál Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

 

AD 42) Roční zpráva stavu medializace elitních soutěží a florbalu obecně v externích médiích 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Roční zpráva stavu medializace elitních soutěží a florbalu 

obecně v externích médiích. 

 

Usnesení č. 42/05b/24: VV 

- bere na vědomí materiál Roční zpráva stavu medializace elitních 

soutěží a florbalu obecně v externích médiích 

 

 

AD 43) Seznam rozhodčích a delegátů pozvaných na celostátní školení pro sezónu 2024/2025 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Seznam rozhodčích a delegátů pozvaných na celostátní 

školení pro sezónu 2024/2025. 

 

Usnesení č. 43/05b/24: VV 

- bere na vědomí materiál Seznam rozhodčích a delegátů pozvaných na 

celostátní školení pro sezónu 2024/2025 

 

 

AD 44) Informace z krajských VH 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Informace z krajských VH. 

 

Usnesení č. 44/05b/24: VV 

- bere na vědomí materiál Informace z krajských VH 
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V závěru D. Novák poděkoval všem členům VV za velmi dobře odvedenou práci v rámci celého 

volebního období.  


